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Időrendi bontás:

2012. február 21. - Küldöttgyűlés
2012. február 29. – Közéleti tájékoztató
2012. március 5. – Választmány
2012. március 6. – Intézeti Tanács
2012. március 7. – Választmány
2012. március 7. – Földrajzos Klub Egyesület Közönségtalálkozó
2012. március 7. – Földes Felező 2012
2012. március 8. – EGEA gyűlés
2012. március 8. –  A Felező
2012. március 9-10. Bevonó tábor
2012. március 12. - SzaCs ülés
2012. március 12. - Választmány
2012. március 13. - Küldöttgyűlés
2012. március 14. - Dékán jelöltek meghallgatása a Kari Tanács, Professzori
Tanács és a Választmány nyílt ülésén.
2012. március 19. - Választmány
2012. március 21. - Nemerkényi-verseny I. forduló
2012. március 21. - Küldöttgyűlés
2012. március 22. - Tanulmányi Csoport ülés
2012. március 26. - Választmány
2012. március 29. - SzaCs ülés
2012. március 29. - Tanulmányi Csoport ülés
2012. március 29. - EGEA ERC 2012 – megbeszélés
2012. április 3. - Választmány
2012. április 3. - Intézeti Tanács
2012. április 10. - Tanulmányi Csoport ülés
2012. április 11. - Választmány
2012. április 14. - Mentorkirándulás
2012. április 16. - Választmány
2012. április 17. - SzaCs ülés
2012. április 17. - Küldöttgyűlés 
2012. április 20-21. - TTK HÖK Vezetőképző – Magyarkút
2012. április 23-25. - Ifjú Geográfusok második találkozója, Pécs
2012. április 25.-30.- EGEA Eastern Regional Congress, Szigetmonostor-Horány
2012. május 7. - Választmány
2012. május 8-10. - LEN – Geosátor
2012. május 14. - Választmány
2012. május 18. - Földrajzos Nap
2012. május 22. - Küldöttgyűlés
2012. május 23. - Választmány
2012. május 31. - SzaCs ülés
2012. június 4. - Választmány



2012. június 26. - Választmány
2012. július 16. - Intézeti Tanács
2012. július 24. - SzaCs ülés
2012. július 24. - POP 2012
2012. július 27. - Küldöttgyűlés
2012. július 28-30. - Mentortábor Velencén
2012. augusztus 18. - Gólya-mentor találkozó
2012. augusztus 25-29. - 27. Geo-Bio Gólyatábor, Bódvarákó
2012. szeptember 5. - SzaCs ülés
2012. szeptember 6. - Beiratkozás
2012. szeptember 6. - Választmány
2012. szeptember 6. - Hallgatói Alapítvány segítése 

Szöveges beszámoló: 

(Fél)éves  beszámolóm megírásakor  nem szeretném ismételni  önmagam,  így  a 
korábbi beszámolók bemásolása helyett egy kis összegzést szeretnék végezni. A 
februárban beadott pályázatomat szeretném górcső alá venni, hogy láthassátok, 
mik  azok  a  pontok  amiket  vállaltam  és  sikerült  vagy  éppen  nem  sikerült 
teljesíteni. 

1. Nem  lehet  elégszer  mondani,  hogy  mennyire  fontos  az  utánpótlás  
nevelés, így első teendőim között szerepel, egy HÖK/Mentorrendszer tájékoztató  
az érdeklődők számára, még februárban, mely keretén belül felmérhetjük, hogy  
kik azok akiket megcélozhatunk, bevonhatunk.

Első  teendőim  között  szerepelt,  hogy  egy  közéleti  tájékoztató  keretében 
informáljuk  a  hallgatókat  a  szakterületi  csoport  adta  lehetőségekről,  melyet 
beiktatásom után  8  nappal  február  29.-n meg is  tartottunk.  Közel  30-n  vettek 
részt, melyből a nagy többség mentor lett vagy legalább jelentkezett mentornak. 
Ezért fontos, hogy egy ilyen eseménnyel az őszi félévben is előálljunk. 

2. Hiába javul a HÖK és a hallgatók közötti kommunikáció, még mindig  
messze vagyunk a jótól. A legtöbben maguk keresik fel a Tanulmányi Osztályt, de  
legjobb  esetben  is  csak  azokat  kérdezik  meg  akikről  tudják,  hogy  jártasak  a  
témában.  Ezért  szeretnék  egy  jól  működő  facebook  oldalt  létrehozni,  ahol  
interaktív  kérdez-felelek  jöhetne  létre.  Ha bizonyítani  tudjuk,  hogy gyorsan és  
pontosan válaszolunk a kérdésekre, remélhetőleg minél többen használni fogják  
majd ezt a felületet,  így ha személyesen nem is, de a virtuális térben közelebb  
hoznánk egymással a HÖK-t és a hallgatóságot.

Ez  az  oldal  is  hamar  elkészült,  közel  300  lájkolták  már,  így  ez  az  oldal 
rendelkezik  a  legtöbb  követővel  a  szakterületi  oldalak  közül. 
http://facebook.com/foldtudszacs címen elérhető továbbra is.

3. Úgy érzem, hogy se a hallgatók de még a HÖK-el tisztába lévők számára  
se világos,  hogy mit is csinál egy képviselő, azon kívül, hogy a Küldöttgyűlésen  



szavaz. Ezt szeretném rendbe tenni, a képviselők havi beszámolójának kötelezővé  
tételével.  Ezeketa  szakterületi  honlapra  tennénk  fel.  Szankcióra  ugyan  nincs  
lehetőség,  de  a  szakterületi  koordinátor  számára  és  hallgatók  számára  is  jól  
látható lenne, hogy ki mit csinál.

Három alkalommal kértem a képviselőimet a beszámolásra, az utolsó alkalmat 
eltekintve  az  éppen  mandátumba  lévő  képviselőink  közel  75%-a  küldött 
beszámolót,  amit  ezutón  is  köszönök  nekik.  A  beszámolók  elérhetőek  a 
foldtud.elte.hu oldalon.

4. Az utóbbi időben kissé rendszertelen volt a SzaCs ülések rendszeressége,  
így szeretném, ha minden hónapban lenne egy ilyen ülés, hiszen megbeszélni való  
mindig akad.

Igaz, hogy nem egyenlő időközönként, de minden hónapban történt Szakterületi 
Csoport ülés. 

5. A jövő szempontjából nagyon fontos, hogy az ideérkező elsős hallgatók  
milyenimpulzusokat  kapnak  első  egyetemi  félévük  során.  Ezért  az  egyik  
legfontosabb feladat  amentorrendszer  tökéletesítése.  A páros  rendszert  elvetve  
egyéni mentorokra tartanék szükséget, akik ha kevesebben is lesznek, de a legjobb  
felkészítéssel  kell,  hogy  rendelkezzenek.  Véleményem  szerint  20  gólya  a  
maximálisan kezelhető mennyiség egy mentorcsoportban, így a mentorok számát  
a felvett hallgatók és ez a szám arányában határoznám meg.

Talán  ez  az  egyetlen  olyan  pont  amibe  későbbi  önmagam  ellentmondott  a 
pályázatban leírtaknak.  A páros  rendszer  megmaradt,  így utólag úgy látom, jó 
döntésnek  bizonyult  ez.  Egy csoportra  32-33  gólya  jutott.  A mentoraim helyt 
álltak mind a gólyatáborban, mind a beiratkozáson és semmi kétségem, hogy az 
első félév útvesztőiben is kellő segítséget fognak nyújtani a gólyáiknak. 

6. Fontos, hogy az érdeklődök tisztába legyenek, informálódni tudjanak az  
én munkámról is, így az eddig jól bevált munkablog folytatása is a terveim között  
van, valamint egy áttekinthető oldal, hallgató baráttá optimalizálva.

A  képviselői  beszámolókkal  együtt  és  egy  helyen  megtalálhatóak  a  saját 
Küldöttgyűlés által elfogadott beszámolóim is, melyet mindenki elérhet. 

7. Mivel szabályozva lesz,  hogy kik a SzaCs tagjai,  így egy olyan rostát  
vezetnék be,hogy aki az első három SzaCs egyikén se vesz részt,  annak SzaCs  
tagságát kérvényezni fogom a törlésre, mivel ez 3 hónapos idő, így mindenkinek  
van ideje eldönteni, hogy ez belefér-e az idejébe vagy sem.

Az első három SzaCs után írásban kértem, hogy jelezzék azok akik szeretnének a 
listán maradni. Aki nem jelzett és az üléseken se jelent meg lekerült a listáról.



8. Véleményem  szerint  a  tanár  szakosokat  elhanyagoljuk,  így  szeretnék  
számukra egy minta tantervet összeállítani, a minoron felveendő tárgyakkal, hogy  
lássák, mik azok a tárgyak amiket teljesíteniük kell mindenkiképp, hogy elkerüljék  
a csúszást. A minoroknál a TTK, IK és BTK által meghirdetett másodszakokat  
dolgoznám ki.

Ez  az  egyik  olyan  megígért  pont  amivel  nem  kezdtem  semmit,  ezért  ha 
szeptemberben újra bizalmat kapok kiemelt prioritást fog élvezni. 

9. Fontosnak tartom, hogy minden félév elején egy táblázat kerüljön ki az  
évfolyamlistákra,  kommunikációs  platformokra,  amely  tartalmazza  a  félévre  
vonatkozó legfontosabb tanulmányi információkat, határidőket.

Mivel a mostani az őszi az első félévem mit szakterületi koordinátorként kezdek, 
ezért  eddig  csak  egy  alkalommal,  de  minden  kommunikációs  platformra 
(facebook, honlap, faliújság) kikerültek a határidők.

10. Úgy  működhet  egy  csapat  jól,  ha  a  mindenki  egy  (célért),  egy  
mindenkiért elvethasználjuk. Ehhez viszont egymástól távol álló, idegennek között  
nem  sok  lehetőségvan,  így  szeretnék  csapatépítő,  újakat  bevonó  játékos  
eseményeket tartani, ami közelebb hozna minket egymáshoz.

A  nyár  folyamán  volt  egy  próbálkozás  erre,  viszont  a  létszám  nem  volt 
kiemelkedő. A mentortábor egy be nem tervezett csapatépítő volt, de szerencsére 
a feladatok és az események úgy alakultak, hogy a gólyatáborra és az évkezdésre 
egy nagyon jól összeszokott és jó hangulatú mentorcsapat jött össze.

11. Szeretném a lehetőségeinkhez képest  fejleszteni  a  Földrajzos  Konyhát,  
újplakátokkal, felületekkel, ha szerencsénk van akár új ülőhelyekkel is szeretném 
komfortosabbá tenni a helyet. Például, a Földrajzos Klub plakátját aktualizálva,  
valamint egy rendezvénynaptárt kihelyezve kezdetnek.

Az 1995-s tablót Király Beáta segítségével lecseréltük, egy nagyobb, színesebb és 
szebb  változatra,  valamint  a  konyhába  kihelyeztem  HÖK-s  és  Szakterületi 
faliújságot  is,  amelyet  lehetőségeim  szerint  frissítek  is.  Valamint  saját 
készletemből egy térképpel is segítettem a konyha színesebbé tételét.

12. Szeretném, hogy ha a közélet mellett a tudományos életben is megállnánk  
a  helyünket,  így  szeretném motiválni  a  tehetségeket,  hogy induljanak TDK-zni,  
valamint korrepetálásokat szervezni a jobb tanulók által  az arra rászorulóknak  
például statisztikából, ásvány és kőzettanból, csillagászatból, táblázatkezelésből.

Sajnos egyelőre ebből  sem lett  semmi kézenfogható,  de a hallgatói kérdőívnek 
köszönhetően (amit nyáron töltettünk ki a hallgatókkal) látható, hogy van igény a 
korrepetálásokon  való  részvételre  a  hallgatók  körében,  valamint  szép  számmal 
tudunk találni olyanokat akik korrepetálnának is. Ez is a jövő félév feladatai közé 
tartozik majd.



Nem mondanék igazat, ha azt állítanám, hogy könnyű féléven mentünk keresztül, 
hiszen  minden  kezdet  nehéz.  Sajnos  más  hallgatói  kezdeményezésekkel  nem 
mindig sikerült  a megfelelő párbeszédet kialakítani,  de úgy érzem ez kétoldalú 
dolog, de rajtam nem fog múlni az együttműkődés, addig amíg az számomra is 
elfogadható formában zajlik. 

A  mentoraink  sikeresen  beépültek  a  hallgatói  közéletben,  remélem  új 
képviselőinknek is  sikerülni  fog,  bár  közülök jópáran mentorként  bizonyítottak 
már a nyár folyamán. 

Az  elmúlt  félévemet  egy  átmeneti  időszakként  értékelném,  egy  új  korszak 
kezdődött el a szakterületünk életében, a generáció váltás lezajlott. Mostantól már 
csak  az  új  kitűzőtt  célok  megvalósításával  kell  foglalkoznunk,  legyen  szó 
tudományról,  szórakozásról  vagy tanulmányi  ügyekről.  Remélem, hogy minden 
érintett  a  személyes  ellentétét  félre  tudja  tenni,  bízok  benne,  hogy  ők  is  úgy 
gondolkoznak mint én, hogy a földes hallgatókért dolgozunk mindannyian, így a 
közös  cél  csak  előre  tud  minket  vezetni  és  nem  veszekedésekbe,  háborúkba 
taszítani.  

Szeretném megköszönni,  hogy az elmúlt  félévben bizalmat  szavaztatok nekem.

2012. szeptember 7. , Sárbogárd
         Molnár Zsolt
Földrajz-Földtudományi  
 szakterületi koordinátor
      ELTE TTK HÖK


